
  
Interpellation  
 
Till Lärandenämndens ordförande 
 
 
 
LIU Handbolls vara eller icke vara i Hudiksvall 
 
På Bromangymnasiet har vi ett antal LIU program (Lokal idrotts utbildning) inom idrotter som fotboll, 
innebandy, truppgymnastik eller handboll. Det är nu andra årskullen för LIU handboll, bestående av 
ca 20 elever, som genomförs. Intresset för LIU handboll ligger över förväntan. Ett stort problem som 
lärarna påvisat är den stora svårigheten att få tider för träning i skolans idrottshall. De kan inte vara i 
vilken hall som helst därför att det i handboll används klister, vilket är förbjudet att användas i övriga 
hallar såsom Bromanhallen och Håstahallen. När frågan ställts till lärandeförvaltningen så har man 
fått följande svar: 
”Hudiksvalls kommun har den 30 oktober 2019 mottagit en synpunkt på tilldelningen av 
Håstaholmens idrottshall till LIU Handboll, med anledning av att klister inte får användas i hallen. 
Vid tilldelning av idrottshallar prioriteras grundskolans utökade timplan för idrott och hälsa.” 
 
Svaret på frågan ger ett intryck av att förvaltningen inte verkar beredd att finna en lösning på 
problemet. Om det inte går att lösa frågan om tillräcklig träningstid i lämplig lokal för LIU Handboll så 
riskerar vi att tappa elever till andra kommuner som har NIU handboll. 
 
Mot bakgrund av detta vill vi kristdemokrater få svar på följande frågor:  
 
• Hur många elever är inskrivna på LIU Handboll? 
• Hur många elever förväntas gå på LIU nästa läsår? 
• Hur stöttar vi våra idrottsutbildningar I form av tillgänglighet av lokaler? 
• Hur prioriteras och fördelas tiderna i våra idrottshallar mellan grundskolans (7–9) 

idrottslektioner och gymnasiets LIU program? 
• Hur mycket går Hudiksvall miste om när en elev väljer en annan kommuns gymnasieskola? 
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Kristdemokraterna 


